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P R O T O K Ó Ł Nr XXXI/2016 

z obrad XXXI Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 28 listopada 2016 roku  

w Sali Konferencyjnej Ochotniczej Straży Pożarenj 

 w Blachowni przy Placu Wolności nr 2 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 17 
 30

. 

Sesji Przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Blachowni – Edyta Mandryk. 

W obradach uczestniczyło 14 radnych, co stanowi 93 % ustawowego składu Rady. 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Burmistrz Blachowni – Sylwia Szymańska 

Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Wolska 

Radca Prawny – Agnieszka Glińska  

Radca Prawny – Rafał Hanusiak 

Dyrektor Biblioteki Miejskiej – Renata Gajlewicz 

Dyrektor Miejskiego Domu Kultury  – Jolanta Kwindacz 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Małgorzata Patyk  

Kierownik Zarządu Mieniem Komunalnym – Krzysztof Adryjański  

Pracownicy Urzędu Miejskiego w Blachowni 

Sołtysi wg listy obecności 

Mieszkańcy Gminy Blachownia. 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Informacje międzysesyjne. 

5. Interpelacja Radnego Jacka Roguta.   

6. Opinie Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa.  

7. Uchwała Nr 178/XXX/2016 w sprawie zmiany uchwały Nr 8/II/2014 Rady Miejskiej 

w Blachowni dotyczącej wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Blachowni. 

8. Uchwała Nr 179/XXXI/2016 w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Blachownia z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r., o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2017 rok. 

9. Uchwała Nr 180/XXXI/2016 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie ½ udziału w nieruchomości 

położonej w Blachowni przy ul. Starowiejskiej 154 A. 

10. Uchwała Nr 181/XXXI/2016 w sprawie poboru w drodze inkasa należności z tytułu podatku 

rolnego, podatku leśnego oraz podatków i opłat lokalnych, określenia inkasentów oraz wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

11. Uchwała Nr 182/XXXI/2016 w sprawie opłaty targowej. 

12. Uchwała Nr 183/XXXI/2016 w sprawie podatku od nieruchomości. 

13. Uchwała Nr 184/XXXI/2016 w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2016. 

14. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Blachownia za rok szkolny 2015/2016 

w tym o wynikach sprawdzianu i egzaminu w szkołach. 

15. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 

3. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

4. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 
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5. Przyjęcie protokołu z sesji XXIX i XXX. 

6. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

7. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

8. Informacja o pracy Przewodniczącej Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym. 

9. Interpelacje i wnioski radnych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 8/II/2014 Rady Miejskiej w Blachowni 

dotyczącej wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w Blachowni. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Blachownia 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r., o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2017 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie ½ udziału w nieruchomości położonej 

w Blachowni przy ul. Starowiejskiej 154 A. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa należności z tytułu podatku rolnego, podatku 

leśnego oraz podatków i opłat lokalnych, określenia inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia 

za inkaso. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2016. 

17. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Blachownia za rok szkolny 2015/2016 

w tym o wynikach sprawdzianu i egzaminu w szkołach. 

18. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

19. Wolne wnioski. 

20. Zamknięcie obrad XXXI Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Streszczenie przebiegu obrad. 

Ad pkt. 1 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk otwierając obrady XXXI Sesji przywitała radnych 

i wszystkich przybyłych gości. 

Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad 

sesji Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów oraz 

podejmowanie prawomocnych uchwał.  

 

Ad pkt. 2. 

Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej w Blachowni Pan Ireneusz Kolman wręczył Panu 

Tadeuszowi Borkowi zaświadczenie stwierdzające, że w Wyborach Uzupełniających do Rady 

Miejskiej w Blachowni został wybrany Radnym Gminy Blachownia. 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk odczytała rotę ślubowania „Wierny Konstytucji i Prawu 

Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie 

i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. 

Radny Tadeusz Borek złożył ślubowanie wypowiadając słowa „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Ad pkt. 3. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska złożyła wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 

nr 12. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy Blachownia na lata 2017 – 2021, ponieważ w projekcie uchwały zostaną naniesione poprawki 

uzgodnione na posiedzeniu Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska 

i Rolnictwa. 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk poddała pod głosowanie wniosek, który został przyjęty 

większością głosów w stosunku – 9 głosów „za”, 5 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 14 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk przedstawiła zmieniony porządek obrad, który został 

przyjęty jednogłośnie 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 14 radnych.  
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Ad pkt. 4. 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk wnioskowała o usprawiedliwienie nieobecności na sesji 

Radnego Pawła Pydy.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, 

Promocji Gminy i Integracji Europejskiej Henryk Kania prosił o usprawiedliwienie nieobecności 

na posiedzeniu Komisji w dniu 23.11.2016 r. Radnego Pawła Pydy i Radnego Tomasza Czecha. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski prosił o usprawiedliwienie nieobecności na posiedzeniu 

Komisji w dniu 17.11.2016 r. – Radnej Katarzyny Boryckiej i Radnego Sebastiana Cierpiała oraz na 

posiedzeniu w dniu 23.11.2016 r. Radnej Katarzyny Boryckiej. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Czech prosił o usprawiedliwienie nieobecności 

na posiedzeniu Komisji w dniu 7.11.2016 r. Radnego Pawła Pydy. 

 

Usprawiedliwienia zostały przyjęte jednogłośnie – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 14 radnych.  

 

Ad pkt. 5. 

Protokół z sesji nr XXIX/2016 z dnia 27 października 2016 roku został przyjęty większością 

głosów – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymuje się’. 

Na Sali obecnych 14 radnych.  

 

Protokół z sesji XXX/2016 z dnia 7 listopada 2016 roku został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się’. 

Na Sali obecnych 14 radnych.  

 

Ad pkt. 6. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

Radny Henryk Kania (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Radna Matuszewska Beata (radna wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał 

i Wniosków). 

Radny Jacek Rogut (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 7. 

Burmistrz Blachownia Sylwia Szymańska przedstawiła informacje o pracy w okresie 

międzysesyjnym (informacje stanowią załącznik do protokołu). 

Informacje przygotowane przez Referaty Urzędu i Zarząd Mieniem Komunalnym stanowią również 

załączniki do protokołu. 

 

Ad pkt. 8 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk poinformowała, że poza bieżącą pracą uczestniczyła 

w posiedzeniach Rady i uroczystościach organizowanych na terenie naszej Gminy: 

1. 28 października w MDK w Blachowni odbył się spektakl słowno-muzyczny pt. „Zaduma 

i przemijanie”, podczas którego zaproszenie gości mogli obejrzeć wernisaż „Blachownia mała 

ojczyzna miejsca znane i nieznane” zorganizowany przez Towarzystwo Przyjaciół i Miłośników 

Blachowni. Rozdała również nagrody za udział w konkursach: „Fotograficznym” 

i „Najładniejszy balkon i ogródek”. 

2. 4 listopada uczestniczyła w uroczystym otwarciu Strażnicy OSP w Blachowni.  
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3. 11 listopada uczestniczyła w obchodach Święta Niepodległości, podczas którego między innymi 

odbyło się uroczyste odsłonięcie tablicy pamiątkowej poświęconej zamordowanemu w Katyniu 

podporucznikowi Stanisławowi Belofowi.  

4. 18 listopada brała udział w pierwszym posiedzeniu Rady Pożytku Publicznego w Blachowni. 

5. 19 listopada uczestniczyła w uroczystym spotkaniu z okazji Dnia Seniora zorganizowanym 

przez Koło Emerytów i Rencistów w Łojkach. 

6. 21 listopada uczestniczyła w posiedzeniu Rady Sportu. 

7. 23 listopada brała udział w posiedzeniu Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki 

Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

8. 24 listopada odbyło się II posiedzenie Rady Pożytku Publicznego. 

Pani Przewodnicząca podziękowała za wszystkie zaproszenia, które otrzymała. 

 

W tym punkcie zabrał głos Radca Prawny Rafał Hanusiak, który poinformował o rozprawach, które 

w listopadzie toczyły się przed Sądem Rejonowym w Częstochowie Wydział Karny. 

 

Ad pkt. 9 

Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Radny Marek Kułakowski złożył interpelacje w sprawie: 

1. Poprawy oświetlenia na przejściu dla pieszych (obok Urzędu). 

2. Prosił o zmianę miejsca parkingu przy ul. Sportowej, który obecnie znajduje się pod drzewami 

a kapiące soki drzew niszczą karoserie samochodów. Jeżeli nie będzie możliwości zmiany 

miejsca parkingu prosił o przycięcie drzew.  

3. Zapytał, dlaczego na ulicy Rolniczej, (która obecnie jest remontowana) nie ma położonych 

na całej długości krawężników. 

4. Prosił o udostepnienie telefonu w sprawie „akcji zima”, na który mieszkańcy będą mogli 

dzwonić i zgłaszać swoje uwagi.  

 

Radny Cezary Osiński zapytał, kto będzie odśnieżał chodniki w Ostrowach, które nie przylegają 

do posesji. Chodniki są nieodśnieżone, śliskie, niebezpieczne i utrudniają dzieciom drogę do szkoły.  

Prosił o informację czy pojazdy Firmy odśnieżająca ulice w gminie mają zainstalowane 

nadajniki gps. Nadajnik ułatwią kontrole wykonania usług.  

 Na początku ulicy Dworcowej Firmy świadczące usługi dla Kolei stoją ciężkim sprzętem. 

Prosił o interwencję, ponieważ droga jest w fatalnym stanie a ciężki sprzęt całkowicie ją zniszczy. 

 

Radny Paweł Hreczański, na jakim etapie znajduje się przygotowanie drugiego etapu kanalizacji? 

 

Radny Jacek Rogut złożył interpelacje w sprawie przekazania budynku posesji nr 30 w Łojkach 

przy ul. Długiej na świetlicę wiejską dla mieszkańców (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

 Prosił o odśnieżenie ulic i udrożnienie rynienek przy drodze powiatowej  

 

Radny Henryk Kania prosił o zmianę organizacji ruchu na II etapie Osiedla Leśna. 

 

Ad pkt. 10 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk prosiła o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego 

Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji 

Europejskiej. 

 

Radna Małgorzata Bernat zgłosiła kandydaturę Radnego Henryka Kanię.  

 

Radny Henryka Kania wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk zaproponowała zmianę składu Komisji Uchwał i Wniosków, 

ponieważ członek Komisji Radny Henryk Kania kandyduje na Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji Europejskiej. 
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Radny Tomasz Czech wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał Wniosków. 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk poddała pod głosowanie nowy skład Komisji Uchwał 

i wniosków, który został przyjęty jednogłośnie– 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Nr 8/II/2014 Rady Miejskiej w Blachowni dotyczącej wyboru 

Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w Blachowni z kandydaturą Radnego Henryka 

Kani. 

 

Uchwała Nr 178/XXX/2016 w sprawie zmiany uchwały Nr 8/II/2014 Rady Miejskie w Blachowni 

dotyczącej wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w Blachowni została podjęta 

jednogłośnie 13 głosów „za”, 1 głos „wstrzymuje się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 11 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Blachownia z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r., o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2017 rok.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk przedstawiła pozytywną opinię Rady Działalności Pożytku 

Publicznego w Blachowni i wniosek o podniesienie środków na roczny program do poziomu 250 000 

zł (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk poinformowała, że wielokrotnie wnioskowała, aby środki 

przeznaczone na roczny program współpracy z organizacjami pozarządowymi w roku 2017 podnieś 

do kwoty 250 000 zł. Wniosek w tej sprawie składała również Rada Pożytku Publicznego. Na 

posiedzeniu Komisji Budżetu było zapewnienie, że w przypadku znalezienia oszczędności kwota 

zostanie podniesiona. Wobec tego będzie głosowała „za” przyjęciem uchwały. 

 

Uchwała Nr 179/XXXI/2016 w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Blachownia 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r., o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2017 rok została podjęta 

jednogłośnie 14 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuje się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 12 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie ½ udziału w nieruchomości położonej w Blachowni 

przy ul. Starowiejskiej 154 A. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 180/XXXI/2016 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie ½ udziału w nieruchomości 

położonej w Blachowni przy ul. Starowiejskiej 154 A została podjęta została podjęta jednogłośnie 14 

głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuje się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 
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Ad pkt. 13 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie poboru w drodze inkasa należności z tytułu podatku rolnego, podatku leśnego 

oraz podatków i opłat lokalnych, określenia inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 181/XXXI/2016 w sprawie poboru w drodze inkasa należności z tytułu podatku rolnego, 

podatku leśnego oraz podatków i opłat lokalnych, określenia inkasentów oraz wysokości 

wynagrodzenia za inkaso została podjęta większością głosów w stosunku 13 głosów „za”, 1 głos 

„wstrzymuje się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 14 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie opłaty targowej. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radny Marek Kułakowski uważa, że opłaty są za drogie, handel powinien odbywać się w miejscach 

do tego wyznaczonych.  

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk również uważa, że opłaty są zbyt wysokie. Poza miejscami 

wyznaczonymi do handlu opłaty powinny być wyższe, żeby „odstraszyć” od handlu na chodnikach 

i zachęcić do korzystania z miejsc wyznaczonych.  

Prosiła o spotkanie z kupcami w celu wypracowania stawek opłat, do którego nie doszło pomimo 

obietnic, że zostanie zorganizowane.  

Wobec powyższego będzie głosowała przeciw podjęciu uchwały. 

Radny Marek Kułakowski zapytał jak będzie egzekwowana opłata targowa poza targowiskiem. 

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Rećko poinformował, że zgodnie z informacją przedstawioną 

na posiedzeniu Komisji Budżetu przy zaproponowanych opłatach w projekcie uchwały targowisko 

nie przyniesie zysku, ale nie trzeba będzie do niego dopłacać. Uważa, że opłaty są skalkulowane 

na dobrym poziomie.  

Radny Marek Kułakowski zaproponował wprowadzenie do projektu uchwały miejsc wyznaczonych 

do handlu.  

Radny Henryk Kania zaproponował zagłosować nad projektem uchwały i prowadzić dalsze prace 

w celu uwzględnienia przedstawionych uwag.  

 

Uchwała Nr 182/XXXI/2016 w sprawie opłaty targowej została podjęta większością głosów 

w stosunku 8 głosów „za”, 5 głosów „wstrzymuje się”, 1 głos „przeciw”. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 15 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie podatku od nieruchomości. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 
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Radny Henryk Kania zapytał jak jest różnica w przedstawionych stawkach do roku ubiegłego. 

Skarbnik Gminy Elżbieta Wolska poinformowała, o różnicach w stawkach.  

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że podatek został utrzymany na poziomie 

jak roku w ubiegłym za wyjątkiem zmniejszonych stawek w punktach przedstawionych przez Panią 

Skarbnik oraz od budowli związanych z gospodarka ściekową. 

 

Uchwała Nr 183/XXXI/2016 w sprawie podatku od nieruchomości została podjęta została podjęta 

jednogłośnie 14 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuje się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 16 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2016. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 184/XXXI/2016 w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2016 została podjęta 

jednogłośnie 14 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuje się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 17 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska przedstawiła informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych Gminy Blachownia za rok szkolny 2015/2016 w tym o wynikach sprawdzianu 

i egzaminu w szkołach (informacja stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad pkt. 18 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska udzieliła odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i wnioski 

Radnych: 

 

Radnemu Markowi Kułakowskiemu w sprawie: 

1. Oświetlenia dla pieszych odpowiedziała, że zostaną podjęte działania doraźne polegające 

na doświetleniu lampą znajdującą się przy Urzędzie. 

2. Parkingu przy ul. Sportowej poinformowała, że nie ma możliwości przeniesienia parkingu 

w inne miejsce. Drzewa obok miejsc postojowych zostaną przycięte. 

3. Krawężników przy ul Rolniczej odpowiedziała, że krawężnik zostały założone przy wyjeździe 

z ul. Starowiejskiej. Na pozostałej część ulicy nie ma krawężników, ponieważ nie otrzymaliśmy 

na ten cel dofinansowania. 

4. Telefonu do zgłaszania uwag w sprawie „akcji zima” poinformowała, że zostanie podany 

do wiadomości mieszkańcom na stronie Urzędu. 

 

Radnemu Cezaremu Osińskiemu w sprawie: 

1. Odśnieżania chodników w Ostrawach poinformowała, że będziemy kierować pracowników 

interwencyjnych w celu odśnieżania chodników. 

2. Ciężkiego sprzęt na ulicy Dworcowej odpowiedziała, że zostanie w dniu jutrzejszym prze 

pracownika Urzędu sprawdzone. 

3. Nadajników GPS poinformowała, że w zapytaniu przetargowym nie były uwzględnione 

nadajniki.  

 

Radnemu Pawłowi Hreczańskiemu w sprawie zakończenia prac projektowych II etapu kanalizacji 

poinformowała, że trwają uzgodnienia z Zakładem Energetycznym do końca roku prace projektowe 

zostaną zakończone i będzie pozwolenie na budowę.   

 

Radnemu Jackowi Rogutowi w sprawie przekazania budynku w Łojkach przy ul. Długiej 

odpowiedziała, że właścicielem budynku jest Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad. 
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Starostwo Powiatowe w Częstochowie zwróciło się z zapytaniem do Burmistrza, czy Gmina 

Blachownia przejmie budynek? Gmina jest zainteresowana przejęciem budynku z przeznaczeniem na 

cele mieszkaniowe. Planowane jest przystosowanie budynku do mieszkań socjalnych. Teren przed 

budynkiem może zostać przekazany mieszkańcom Łojek na potrzeby integracyjne.  

 

Radnemu Henrykowi Kani w sprawie zmiany organizacji ruchu odpowiedziała, że został 

opracowany projekt, który obejmuje trzy progi zwalniające oraz znaki. Wdrożenie projektu to koszt  

20 tyś. zł. Jeśli będą oszczędności projekt zostanie zrealizowany\.  

 

Ad pkt. 19 

Radny Cezary Osiński pytał o zarządzenia, które są na BIP, dlaczego nie są wszystkie? 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że brakujące zostaną uzupełnione.  

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska nawiązała do informacji umieszczonej na blogu 

gminablachownia.pl w sprawie osób skazanych wykonujących prace na terenie naszej gminy 

i poinformowała między innymi, że umowa z Zakładem Karnym w Herbach została podpisana w 2010 

roku i jest realizowana nieprzerwanie od tego czasu, a w jej zakresie jest nieodpłatna praca więźniów 

na rzecz Gminy Blachownia. Więźniowie na dzień dzisiejszy zgodnie z ustawą mogą wykonywać 

na rzecz samorządów jedynie prace porządkowe. Gmina i mieszkańcy odnoszą wymierne korzyści 

z wykonywanej nieodpłatnej pracy przez pracowników skazanych (informacja stanowi załącznik 

do protokołu). 

 

Ad pkt. 20 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady zamknęła XXXI sesję Rady 

Miejskiej w Blachowni. 

Protokołowała       Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

Iwona Gawlik        Edyta Mandryk 


